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Protokoll NOSAM Arbetsgrupp Äldre Partille   
Datum: 2021-09-21 

 

 

 

Närvarande: Catharina Johansson 
Anne de Vall Granelli 
Anna Rindeskär 
Rickard Oscarsson  
Sam Zolfaghari 

Daniel Pus  
John Thunberg  
Anna Hallin  
Helen Ström 
Eva-Karin Elkjaer 
Inger Apleskog Hulphers 

Plats: Teams 

Tid: 13:30-15:00 

 
Protokoll 

1. Inledning 

 

2. Genomgång av föregående anteckningar. Nästa möte 26/10. Viktigt att alla prioriterar 

detta. 

 

3. Egenvårdrutin beslutat 21-06-08, hur har den fungerat? Helen; 

Kommunen/vårdplaneringsteamet upplever inte att man har använt den nya rutinen, 

varken från sjukhus, vårdcentral eller kommun. Dock upplever man ändå att det har 

fungerat ganska bra under sommaren. Det har inte funnits några större behov, samma 

upplevelse från sjukhuset.  Alla på mötet får nu som uppgift att förankra den nya 

rutinen i respektive verksamhet. (Se bilaga) 

 
 

4. Arbetsgruppens arbete hösten 2021, se bilaga.  

• Trygg och säker in- och utskrivning -  SIP. Se nästa punkt.  

• Fler läkarbedömningar och konsultationer innan patienter i HSV/SÄBO 

skickas till sjukhus: Catharina kommer att skicka en undersökning/enkät som 

kommer från Tema-grupp äldre till oss inom Partille kommun för att vi ska 

säkerställa ett eget material hur det ser ut just hos oss om inskickningar och 

läkarkonsulationer innan. Vi behöver komma fram till en gemensam grund för 

ett arbetssätt hur vi ska jobba. SÄBO är ganska strukturerat, men det saknas för 

de ca 300 patienter i eget boende. Vi behöver även tänka på de patienter som 
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inte är inskrivna i HSV, utan bara har HT. Även vid behov av kontakt utanför 

vårdcentralens öppettider. 

• Utveckla samverkan runt avvikelser. Gemensamt avvikelsesystem som ska 

användas vid vårdsamverkan. Alla ska ordna inloggning.  

• Egenvårdsremiss. Se föregående punkt 

• Risk för undernäring Inget nytillkommet 

• Risk för suicid Möjlighet till utbildning finns. Sker lokalt i de olika 

verksamheterna 

 

5. SIP samordnare, SIP-utbildare 

Catharina har varit i kontakt med Agneta Bergström som är delregional SIP-

koordinator. Fler utbildningstillfällen har lagts till och de i september har skjutits på 

framtiden. 2 utbildningstider har bokats upp i november för Partilles räkning. 

(Catharina återkommer med datum) Detta är en fråga som ska tas upp på Stor-NOSAM. 

SIP samordnare 1-2 stycken ska utses för Partille samt 10 utbildare. Varje verksamhet 

ska tänka till om lämplig utbildare. Önskemål från kommunen är att det finns en SIP 

samordnare från kommunen och en från vårdcentralerna. 

 
6. Övrigt. Eva-Karin Elkjaer: Utvärdering efter planeringsmöten (medicingeriatriken och 

akutmottagningen på ÖS.), se bildspel. Det är fortsatt låg frånvaro på VPL från VC:s sida, 

även på de vårdplaneringar där sjukhuset bedömt att det fanns ett stort behov av att 

vårdcentralen var med, t ex vid egenremiss. (Se bilaga) 

 

7. Mötet avslutas 

 

 

 
sekreterare: Anna Rindeskär 

 
 


